
 
 
Referat baneudvalgsmøde 15. juni 2023. 

 
Tilstede: Rolf, Kenneth, Finn og Claus. 

 
Afbud: Allan Brandt. 

 

 

Nyt fra banen. 
Forsøg med robotklipper er sat i gang og vil vare indtil robotten afhentes igen i uge 26. 
 

Den gamle green roller er brudt sammen, og derfor indkøbes ny green roller, der heldigvis kan leveres 
fra lager i Vissenbjerg. 

 
Greenkeeperne har været på kursus i brug af GLFR appen, således bane arbejde udsendes til klubbens 

medlemmer gennem GLFR appen. 
 

Vi ligger nye rør til dræn fra Hvidkildes mark optil hul 4 på 9 huls banen. Gammel forpligtigelse vi har 

og som nu indfries. Hul 4 vil nok være lukket i et par dage. 
 
Teested 62 på hul 11 på 18 huls banen er rykket lidt frem og lidt til højre, således der kommer en mere 

lige linje frem mod fairway. 

 

Udestående fra banepanel. 
Angående afstandsmarkering på drivingrange er det desværre en aktuel problemstilling at 

afstandsmærkerne jævnligt påkøres af boldsamler og derved rykkes fra oprindelig plads. 

Når den nye bil og boldopsamler introduceres samles de frivillige boldsamlere til bl.a. alternative 

afstandsmærker (der ikke må påkøres), således vi har mulighed for at opfylde ønsket om synlige og 
bedre afstandsmarkeringer. 

 
Vedrørende nyt baneforløb fik baneudvalg udleveret nye tegninger, som Claus scanner og sender til 

medlemmer i baneudvalget. Punktet behandles målrettet af baneudvalget i efteråret 2023. 
 
Ønsket om mere og bedre information om forhold der vedrører banen er i fuld gang med at blive 

opfyldt, idet greenkeeperne informerer gennem GLFR appen, hvilket kan være både med tekst og med 

billeder. 

Mere end 600 af klubbens medlemmer har downloadet GLFR appen, det henstilles derfor at hvis man 
ønsker at modtaget informationer om banen, så gøres ved at tage GLFR appen i brug. (Den er ganske 

gratis). 
 

Ønske om opsætning af net ved tee 48 på hul 14 på 18 huls banen mod bolde fra tee 58 vil 

baneudvalget løse ved at sætte et skilt op ved slutning af stien med opfordring om ikke at gå videre 
frem før end sidste bold er slået ud fra tee 58. En opfordring vil være at problemet slet ikke opstår når 
alle spillere følges ad til først tee 58 og derefter ned til tee 48. 

 
Punkter fra udvalgsmedlemmer. 

Ingen. 

 

 



Henvendelser fra medlemmer. 
Vi har modtaget en enkelt henvendelse fra et nyt medlem i klubben gående på sammenligning af 
standen af banen mellem SGK og Furesø. 

Finn sender en mail med forklaring på forholdene omkring vores 9 huls bane og brugen af frivillige 
greenkeepere. 

 
Næste møde 20. juli 2023 kl. 14.00 


